
Referat fra dagens GMU-møde med Danny den 31. oktober 2023:

Til stede: Jens, Danny, Sif, Henrik og Povl (ref)

Dagsorden:

* Fugtmåler

- Danny indkøber 400 fugtmålere til husstandsomdeling (à 60 kr + batteri). Når

de kommer, sætter vi batterierne i dem og stiller dem op til afprøvning på

køkkenbordet på ejendomskontoret (hvis da ellers det er ledigt).

- Vi ringer på og uddeler fugtmålerne. Som udgangspunkt ringer vi på i to

omgange. Hvis der stadig ikke er nogen hjemme, kommer den i postkassen. Vi

spørger Byggeudvalget, om de vil hjælpe.

- Jens og Povl starter i Etape 1 mandag den 13. og 14.11.

- Alle 4 fortsætter vi den 21. og 23.11.

- Alle dage kl. 17. og mødested er ejendomskontoret.

- Danny laver kopier af lister over boligerne, så vi kan krydse af om de er besøgt

/ har fået / ikke fået.

- Vi sætter også noget på Facebook og Danny kan udsende en SMS.

- Povl opsætter den foreslåede informationsskrivelse med en let forside og en

tungere bagside.

- Danny trykker informationsskrivelsen.

* Urea

- NCC har fået lov til at benytte Urea til vinter. Det vil i givet fald være i

bagstræder, stilladser, indgangs partier til boliger, oplagspladser og hvor de

ellers kommer / Taget til efterretning.

* Lammelaug 2024

- Da der sikkert stadig vil være ”byggeplads” på boldbanen i 2024, venter vi med

lam til 2025.

* Nytårskur

- Vi kan godt arrangere nytårskuren den 27.1., men det er ikke årstiden for en

cykeltur rundt i Albertslund, som foreslået, for at se på naturen. Derfor vil vi



egentlig helst arrangere en cykel-natur-tur i f.eks. maj. I januar er der mulighed

for at se f.eks. Roholmhaven, nybyggeriet Kanalgaden/Nordmarksalle,

Galgebakken, fængslet (ecape room). Endelig kan turen også gå til et udenbys

sted….

- Vi orienterer AB og tager det op på næste møde.

* Handleplan 23-24

- Punkt på næste møde

Andet:

- Jens har undersøgt ege-stolpers holdbarhed i jord. Det afhænger af flere

ting og svinger derfor mellem 13 og 30 år. Det bedste er at male dem, inden de

kommer i jorden. Spørgsmålet kommer på Byggeudvalgsmødet i fht.

plankeværker.

- Albertslund Delebil har fået besked om, at de gerne må stille en elbil i

Hyldespjældet, men de er ikke vendt tilbage endnu. Formentlig fordi de er

presset pga. formandsskifte / Taget til efterretning.

- Materialegård, der er indkaldt til møde den 6.11., og klunserne planlægger

møde senere i november / Det kunne være fint, hvis Genbrugsgården kunne blive

brugt mere end 2-3 timer ugentligt.

- Kommunens Biodiversitetspulje kan søges om op til kr. 25.000 inden den 30.11.

/ Taget til efterretning.

- BO-VEST har inviteret på tur til Vestforbrændingen den 9. november.

Klunserne er inviteret / Taget til efterretning.

- Den 18.11. skal Povl til Bielefeld for at fortælle om Hyldespjældet / Taget til

efterretning.

- Næste møde: tirsdag den 5.12. kl. 8.00

Povl


